
PROTOKÓŁ Nr 19/09

z posiedzenia Komisji Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy Mielnik
w dniu 31 marca 2008r.

Lista obecności członków Komisji w załączeniu do protokołu.

W posiedzeniu Komisji udział wzięli:
1. Pan Eugeniusz Wichowski - Wójt Gminy
2. Pani Łarysa Kierkowicz - Skarbnik Gminy
3. Pan Tomasz Gorochowicz - Zastępca Wójta
4. Pan Stefan Troc - Przewodniczący Rady Gminy

Obradom Komisji  przewodniczył  Pan Jan  Weremijewicz –  Przewodniczący  Komisji 
Rozwoju Gospodarczego Rady Gminy.

Porządek posiedzenia:
1. Analiza  działań  organizacyjnych  związanych  z  realizacją  inwestycji  –  budowa 

oczyszczalni ścieków i kanalizacji.
2. Opiniowanie wykonania budżetu za 2008r.
3. Rozpatrzenie  wniosku Rady Sołeckiej  Wsi  Mielnik  skierowanego do radnych Rady  

Gminy Mielnik.
4. Sprawozdanie z realizacji Gminnego Planu Gospodarki Odpadami za lata 2007-2008.
5. Sprawozdanie  z  wykonania  uchwały  nr  IV/21/03  Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  20 

marca  2003r.  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania,  zbywania  i  obciążania 
nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub najmu na okres dłuższy niż 3  
lata.

6. Sprawy różne.

Do punktu 1.

Pan  Tomasz  Gorochowicz przedstawił  informację  w  sprawie  podjętych  działań 
organizacyjnych  związanych  z  realizacją  inwestycji  –  budowa  oczyszczalni  ścieków  i 
kanalizacji.
Inwestycja prowadzona będzie w II etapach:

I – budowa oczyszczalni
II – budowa kanalizacji

Pozwolenie na budowę oczyszczalni już mamy, jesteśmy w trakcie uzyskiwania pozwolenia 
na budowę kanalizacji.
Będziemy  ubiegać  się  o  środki  na  ten  cel  z  Programu  Rozwoju  Obszarów  Wiejskich  i 
Regionalnego  Programu  Operacyjnego  Województwa  Podlaskiego.  Zasady  pozyskania 
środków są takie, że aby ubiegać się o środki z RPO trzeb najpierw skorzystać z PROW.
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Pan Kazimierz Tobota
Zwrócił  się z zapytaniem czy jest  rozwiązanie  awaryjne w sytuacji  kiedy nie dostaniemy 
środków z żadnego z tych funduszy. Czy będziemy budować z własnych pieniędzy?

Pan Wójt Gminy
Stwierdził, że nie wie. Uważa, że należy poczekać na rozstrzygnięcie środków z PROW, na 
razie jest za wcześnie na mówienie co będzie potem.
Pan Wójt  poinformował,  że  aktualnie  jest  czyszczona  działka  pod oczyszczalnię  i  trwają 
negocjacje  ze starostą  aby odstąpił  od opłaty w wysokości  około 500 tys.złotych.  Opłata 
została odroczona na 3 lata pod warunkiem, że dokonamy nowych nasadzeń drzew w innym 
miejscu. Na temat budowy oczyszczalni będziemy wiedzieli więcej w czerwcu br.

Komisja  Rady  przyjęła  do  wiadomości  informację  w  sprawie  podjętych  działań 
organizacyjnych  związanych  z  realizacją  inwestycji  –  budowa  oczyszczalni  ścieków  i 
kanalizacji.

Do punktu 2.

Pani  Skarbnik  Gminy poinformowała,  że  sprawozdanie  z  wykonania  budżetu  gminy za 
2008r. otrzymało pozytywną opinię Regionalnej Izby Obrachunkowej w Białymstoku.

Pan Wójt poinformował,  że  w dniu  26  marca  br.  obradowała  Komisja  Rewizyjna  Rady 
Gminy Mielnik, która pozytywnie zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu Gminy 
za 2007r. i zawnioskowała do Rady Gminy o udzielenie Wójtowi absolutorium za 2008 rok

Pan Kazimierz Tobota zapytał o koszty likwidacji 3 wysypisk śmieci w gminie.

Pan Tomasz Gorochowicz – koszt fizycznej likwidacji wysypisk wyniósł 52 tys.złotych.

Komisja  Rady  8  głosami  za,  przy  3  głosach  wstrzymujących  się,  pozytywnie 
zaopiniowała sprawozdanie z wykonania budżetu gminy za 2008r.

(w zał. na str........prot.)

Do punktu 3.

Pan Przewodniczący Komisji poinformował, że na ostatniej sesji Rady Gminy przekazano 
pod  obrady  Komisji  wniosek  Sołtysa  i  Rady  Sołeckiej  Wsi  Mielnik  w sprawie  naprawy 
odcinka  drogi  Krawczanki  wraz  z  budową  przepustu  lub  mostka  na  przecinającej  drogę 
rzeczce.
Pan Przewodniczący stwierdził,  że  droga ta  w hierarchii  ważności dróg w gminie  jest  na 
wysokiej pozycji, ponieważ 3 tygodnie temu, kiedy spadł śnieg i odśnieżano drogi, to droga w 
Osłowie nie została odśnieżona, natomiast Krawczankę odśnieżono.

Pan Wójt Gminy przedstawił historię remontu Krawczanki. Jeśli zdecydujemy się na remont 
odcinka drogi o który zwracają się wnioskodawcy, to konieczne jest wprowadzenie tego do 
budżetu jako zadanie inwestycyjne, ponieważ wiążę się to z budową mostu, na co potrzebne 
jest pozwolenie na budowę. Wcześniej należy policzyć koszty tego przedsięwzięcia.
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Komisja  Rady zwróciła  się  do Pana Wójta  o  policzenie  kosztów remontu  odcinka 
drogi Krawczanka wraz z budową przepustu lub mostu.
We wrześniu br. Pan Wójt poinformuje Komisję o możliwości budowy przepustu lub mostu 
na tej drodze oraz o przewidywanych kosztach tej budowy.

Pan  Kazimierz  Tobota poinformował,  że  firma  budująca  strażnicę  zniszczyła  drogę 
prowadzącą od tartaku do żwirowni.

Pan Wójt poinformował, że skontaktuje się z prezesem tej firmy, poinformuje go o sprawie, 
a znając tego pana jest pewien, że droga zostanie naprawiona.
Poinformował również, że Komendant Pielach zwrócił się z prośbą o wykonanie przepustów 
na ciekach wodnych przy granicy. Przepusty te zostaną wykonane wiosna br.

Do punktu 4.

Pan  Tomasz  Gorochowicz przedstawił  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Planu 
Gospodarki Odpadami za lata 2007-2008.

(w zał. na str........prot.)

Pani Barbara Terpiłowska poinformowała, że na odcinku ulicy Brzeskiej, od skwerku w 
stronę Pani Wasilewskiej, jest sporo śmieci leżących przy drodze.
Zaproponowała, aby w Mielniku ustawić kontenery na śmieci segregowane.

Pan Jan Weremijewicz
W całej gminie na koniec 2008r. podpisano 608 umów na odbiór odpadów stałych. W jaki 
sposób planuje się nakłonienie pozostałych mieszkańców gminy do zawarcia takich umów.

Pan Adam Tobota
Ponowił  swoją  wcześniejszą  propozycję,  aby  każdemu  z  mieszkańców  gminy  dostarczyć 
regulamin  utrzymania  czystości  i  porządku  w  gminie,  gdzie  określone  są  obowiązki 
mieszkańców wobec gminy.

Pan Tomasz Gorochowicz
Co roku staramy się posprzątać do świąt publiczne miejsca, tak będzie również w tym roku.
Podejmiemy działania aby zwiększyć ilość podpisanych umów na wywóz śmieci.
Pan  Gorochowicz  stwierdził,  że  jest  przeciwnikiem  ustawienia  dużych  kontenerów  na 
segregowane śmieci, ponieważ ZGK nie dysponuje sprzętem do ich usuwania. Zastanowi się 
jednak nad ustawieniem na terenie Mielnika mniejszych pojemników na te śmieci.
Poinformował, że stoimy przed perspektywą zamknięcia wysypiska śmieci w Mielniku.
Związek Gmin Regionu Puszczy Białowieskiej  będzie zabiegał o przedłużenie żywotności 
tego typu wysypisk do czasu utworzenia wysypiska w Dubiażynie.
Starosta Siemiatycki wydał decyzję o konieczności wykonania 3 otworów na badanie wód 
gruntowych na wysypisku w Mielniku.

Pan Adam Tobota
Stwierdził, że u nas wszystko zostawia się na ostatnią chwilę, mimo tego, iż dużo wcześniej 
wiedzieliśmy  o  wymaganiach  wobec  wysypisk.  Drohiczyn  przewidział,  spełnił  pewne 
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warunki i wysypisko może tam funkcjonować nadal, my tego nie zrobiliśmy.

Pan Wójt Gminy
Krajowy Plan Gospodarki Odpadami nie przewiduje istnienia małych wysypisk w gminach. 
To co ma być zrobione z odpadami nie zależy od nas.

Pan Jan Weremijewicz
W okresie letnim na trasie z Osłowa do Maćkowicz należy ustawić na przystankach większe 
pojemniki na śmieci, tak aby przyjezdni mieli gdzie zostawić śmieci i nie wyrzucali ich do 
lasów lub przy drodze.

Komisja  Rady przyjęła  do wiadomości  sprawozdanie  z  realizacji  Gminnego  Planu 
Gospodarki Odpadami za lata 2007-2008.

Do punktu 5.

Pan  Tomasz  Gorochowicz przedstawił  sprawozdanie  z  wykonania  uchwały  nr  IV/21/03 
Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  20  marca  2003r.  w  sprawie  określenia  zasad  nabywania, 
zbywania i obciążania  nieruchomości  gruntowych oraz ich wydzierżawiania  lub najmu na 
okres dłuższy niż 3 lata.

(w zał. na str........prot.)

Komisja  Rady  przyjęła  do  wiadomości  sprawozdanie  z  wykonania  uchwały  nr 
IV/21/03  Rady  Gminy  Mielnik  z  dnia  20  marca  2003r.  w  sprawie  określenia  zasad 
nabywania, zbywania i obciążania nieruchomości gruntowych oraz ich wydzierżawiania lub 
najmu na okres dłuższy niż 3 lata.

Do punktu 6.

Pan Jan Weremijewicz poinformował, że Komisja, zgodnie z wcześniejszymi ustaleniami, 
dokona objazdu dróg żwirowych i sprawdzi ich stan.

Pan Jan Zduniewicz
Czy były rozmowy z Nadleśnictwem w Nurcu Stacji w sprawie udostępnienia dróg leśnych?

Na tym protokół zakończono i podpisano.

Protokołowała :
Elżbieta Szymańska

               Przewodniczący Komisji

                                                                                                       Jan Weremijewicz
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